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Geachte mevrouw Reemst-Start, 
 
Op 18 april 2019 ontvingen wij uw brief waarin u namens de fractie van de VVD op 
grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad vragen stelt 
over het vaccinatieprogramma van de gemeente Barneveld. In deze brief leest u onze 
antwoorden op uw vragen. 
 
Vraag 1. Is het college van mening dat alles in het werk gesteld moet worden om de 
vaccinatiegraad binnen de gemeente Barneveld omhoog te krijgen? 

 
Antwoord: Ja, voor zover dit de verantwoordelijkheid van de gemeente is. 

 
Vraag 2. Is het college bereid om met de GGD een vaccinatieprogramma voor volwas-
senen op te zetten? 

 
Antwoord: Nee, het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) gaat over de 
inhoud en opzet van het Rijksvaccinatieprogramma (RVP). De gemeente is verant-
woordelijk voor de uitvoering van het RVP. De Staatssecretaris heeft in zijn brief “ver-
der met vaccineren” van 19 november 2018 aangegeven voornemens te zijn om sa-
men met RIVM en Gemeentelijke Gezondheidsdiensten (GGD) te onderzoeken hoe de 
groep volwassenen die behoefte hebben aan het inhalen van vaccinaties het best be-
diend kan worden.  

 
Vraag 3. Is het college bereid de groep geboren tussen 1965 en 1975, die als kind 
geen mazelen hebben gehad, alsnog deze vaccinatie aan te bieden? 

 
Antwoord: Niet als dit geen onderdeel is van het RVP. Het Rijk doet onderzoek hoe de 
groep volwassenen die vaccinaties willen inhalen het best bediend kunnen worden. 
Mensen hebben daarnaast nu al een mogelijkheid om deze vaccinaties in te halen en 
dit zelf te betalen.   

 
Vraag 4. Is het college bereid hier budget voor vrij te maken zodat dit kosteloos kan 
worden aangeboden? 

 
Antwoord: Zie beantwoording vraag 3.  

 
 

Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en wethouders,  
 
H.F.B. van Steden dr..J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 
 


